一個討神喜悅的生活

A LIFE THAT PLEASES GOD

講員 Speaker: 柯達文牧師 Pastor David Clotfelter 日期 Date: 三月十一日 March11, 2018

經文 **Text**: 歌羅西書一章 9-14 節 Colossians 1:9-14

引言、上帝的愛的語言

Introduction: God's Love Language

愛的五種語言: 肯定的言語、精心的時刻、接受禮物、服務的行動、身體的接觸。

一、 在一切善事上結果子

Bearing Fruit in Every Good Work

歌羅西書一章 9-10 節 「因此,我們自從聽見的日子就不住地為你們禱告和祈求,願你們滿有一切屬靈的智慧和悟性,真正知道上帝的旨意,好使你們行事為人對得起主,凡事蒙他喜悅,在一切善事上結果子...」

Colossians 1:9–10 "And so, from the day we heard, we have not ceased to pray for you, asking that you may be filled with the knowledge of his will in all spiritual wisdom and understanding, so as to walk in a manner worthy of the Lord, fully pleasing to him, bearing fruit in every good work..."

二、 對神的認識有長進

Growing in the Knowledge of God

歌羅西書一章 10 節 「…對神的認識更有長進。」

Colossians 1:10 "... and increasing in the knowledge of God."

三、有力量歡歡喜喜的忍耐寬容

Being Strengthened for Endurance and Patience With Joy

歌羅西書一章 11 節「願你們從他榮耀的權能中,得以在一切事上力上加力,好使你們凡事 歡歡喜喜地忍耐寬容。」

Colossians 1:11"May you be strengthened with all power, according to his glorious might, for all endurance and patience with joy."

四、有一顆感謝神的心

Giving Thanks to the Father

歌羅西書一章 12 節「又感謝父。」

Colossians 1:12 "... giving thanks to the Father."

五、因為神為我們做的一切

Because of All That God Has Done For Us

歌羅西書一章 12-14 節「又感謝父·1) 使你們配與眾聖徒在光明中分享基業。2) 他救了我們脫離黑暗的權勢·3) 遷移到他愛子的國度裏。藉著他的愛子·4)我們得蒙救贖·罪得赦免。」

Colossians 1:12-14 "giving thanks to the Father, who has (1) qualified you to share in the inheritance of the saints in light. He has (2) delivered us from the domain of darkness and (3) transferred us to the kingdom of his beloved Son, in whom we have (4) redemption, the forgiveness of sins."

本週挑戰:	每天為自己和另一個人(至少一位)如此禱告
-------	----------------------

Challenge: Pray this for yourself and at least one other person daily this week:

「天父,我要為 ______ 濤告,使我/她/他能夠:

- 在一切善事上結果子,
- 對神的認識更有長進,
- 面對困難,有從你而來的力量和喜樂,
- 並且向祢不住的感謝。」

"Heavenly Father, I pray that _____ may

- Bear fruit in every good work;
- Grow in the knowledge of God;
- Face difficulties with your strength and joy;
- Overflow with thanksgiving to you. Amen."

反思/討論:

Reflection/Discussion:

1. 我們在為別人禱告時常常會停留在「主啊,求你賜福給某某人。」在聽過今天的信息 後,你吸收到了什麼可以幫助你更好地為別人禱告?

Often in our prayers for others, we do not get beyond saying, "Father, please bless so-and-so." What have you learned from this passage that will help you pray better?

2. 你現在有用神的愛的語言嗎?你覺得自己做得如何?你可以用哪些方式做得更好? How well are you speaking God's love language? How can you improve?



